
Styrelsens yttrande 

Styrelsen har vi tidigare tillfällen diskuterat för och nackdelar med en eventuell delning 
av föreningen. Som alltid så finns det både för och nackdelar. De främsta fördelarna som 
vi ser är att respektive del skulle få en dedikerad styrelse med fullt fokus på respektive 
områden samt att det skulle bli betydligt enklare att bedriva verksamheterna då de 
väsentligen skiljer sig åt vad gäller regelverk, struktur, tävling etc. 

Den största nackdelen som vi ser är att dagens förening med mer än 400 medlemmar 
skulle bli 2 mindre föreningar. Dock fortfarande relativt stora jämfört med många andra 
föreningar i kommunen. 

Majoriteten av Styrelsen ställer sig positiv till motionen och kallar härmed medlemmar i 
föreningen till en extra stämma för omröstning avseende förslaget om en delning av 
föreningen. Vid ett beslut om delning så förslår styrelsen 1 juli som datum. Den 
eventuella nya föreningen skulle då får verksamhetsår 2025-07-01 – 2026-06-30.  


